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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 20 februari 2017. 

 

 

§ 2  
Interpellation om Spårväg City och kollektivtrafik-
försörjning av Norra Djurgårdsstaden (nr 2016:29) 
Dnr 107-508/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Karin Ernlund (C) har ställt en interpellation om Spårväg City 

och kollektivtrafikförsörjning av Norra Djurgårdsstaden. 

Kommunfullmäktige beslutade den 4 april 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Karin Ernlund, Jan Valeskog och borgarrådet 

Helldén. 

 

§ 3  
Interpellation om villkoren för fristående förskolor i 
Stockholms stad (nr 2016:32) 
Dnr 107-545/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om villkoren 

för fristående förskolor i Stockholms stad. Kommunfullmäktige 

beslutade den 4 april 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Brinck och Burell.  
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§ 4  
Interpellation om Stockholms stads inställning till Food 
trucks (nr 2016:33) 
Dnr 107-546/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Henrik Sjölander (M) har ställt en interpellation om Stockholms 

stads inställning till Food trucks. Kommunfullmäktige beslutade 

den 4 april 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Henrik Sjölander, borgarrådet Helldén och 

Karin Ernlund. 

 

 

§ 5  
Interpellation om äldres möjligheter att få en bostad på 
ett vård- och omsorgsboende (nr 2016:34) 
Dnr 107-551/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Martin Westmont (SD) har ställt en interpellation om äldres 

möjligheter att få en bostad på ett vård- och omsorgsboende. 

Kommunfullmäktige beslutade den 4 april 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Martin Westmont och borgarrådet Lindblom. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 35 – 93 för 

år 2016 och nr 1 för år 2017. 
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§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om beredning av 

ärenden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Abit Dundar (L) ställer en fråga om avslag på servicehus. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Enligt majoritetens 

verksamhetsmål så kommer Stockholm vara en stad där alla kan 

bo under 2017. Kan bostadsborgarrådet Livh berätta mer? 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om översiktsplanen och 

länsstyrelsen. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga angående kostnader för 

bosättningslagen. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om en städad och trygg 

stad. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 
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Fråga nr 7 

Patrik Silverudd (L) ställer en fråga om parkering i 

Hammarbyhöjden. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 8 

Per Ossmer (SD) ställer en fråga. Vad händer med 

Stadsbibliotekets ombyggnad? 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 

 

§ 8  
Anmälningar 

 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige under tiden 

den 31 januari 2017 – den 13 februari 2017 och delgivits berörda 

organ anmäls. 

 

 

§ 9  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt bilaga 1. 

 

 

§ 10  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 20 februari 2017. 
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§ 11  
Valärende, fyllnadsval 
Valärende i kommunfullmäktige 2017-02-13 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt 

kommunstyrelsens och valberedningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 

 
Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 13 februari 2017 behandlas, 

bilaga 2. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag. 
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§ 12  
Äldre personer med eller utan missbruk som lever i 
hemlöshet eller riskerar att bli hemlösa (Utl. 2017:21) 
Rapport från socialnämnden och äldrenämnden 
Reviderade riktlinjer för ärendeansvar avseende individ- och 
familjeomsorg, äldreomsorg och funktionshinder 
Dnr 152-1057/2016 

 
Beslut  

1. Anmälan av rapporten Äldre personer med eller utan 

missbruk som lever i hemlöshet eller riskerar att bli 

hemlösa, bilaga till utlåtandet, godkänns. 

2. Socialnämnden och äldrenämnden ska justera Riktlinjerna 

för ärendeansvar mellan stadsdelsnämnderna inom 

individ- och familjeomsorgen, omsorgen om äldre 

personer och personer med funktionsnedsättning under 

avsnitt 3.2.5 Personer över 65 år på följande sätt: 

a. Ärende om en person 65 år och äldre som blivit 

hemlös handläggs i den stadsdelsnämnd där denna 

varit folkbokförd inom en tvåårsperiod från 

datumet personen har blivit hemlös. 

b. Vid en ansökan om stöd från en hemlös person, 65 

år och äldre, görs en gemensam initial bedömning 

av individ- och familjeomsorg, 

funktionsnedsättning och äldreomsorg. Därefter 

utreder utsedda handläggare i samråd utifrån sina 

respektive kompetensområden. 

c. Kostnaderna avseende boende fördelas jämnt 

mellan individ- och familjeomsorg och 

äldreomsorg om boendet ger stöd dels för 

missbruk och dels för insatser som motsvarar 

insatser inom äldreomsorg. Kostnader som avser 

behandling för missbruk/beroende är individ- och 

familjeomsorgens ansvar. 

3. Socialnämnden ges i uppdrag att utreda tillgängligheten 

till och behovet av att utöka antalet platser inom Stiftelsen 

Hotellhem i Stockholm för gruppen 65 år och äldre, som 

inkluderar stöd och omsorg. Uppdraget inkluderar en 

fördjupad konsekvens- och kostnadsanalys. 

4. Beställarenheter för äldreomsorg ska ingå i den 

kartläggning av hemlösa personer som socialnämnden 

genomför vartannat år. 
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Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:21 behandlas. Utlåtandet 

gäller äldre personer med eller utan missbruk som lever i 

hemlöshet eller riskerar att bli hemlösa. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Lindblom och Lindhagen, Jackie 

Nylander, borgarrådet König Jerlmyr, Ann-Katrin Åslund, Anna 

Rantala Bonnier och Ewa Larsson. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Lindblom (V) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 13  
Överlåtelser av byggnader och anläggningar i 
Slakthusområdet från S:t Erik Markutveckling AB:s 
dotterbolag till exploateringsnämnden (Utl. 2017:22) 
Framställan från Stockholms Stadshus AB 
Dnr 112-1660/2016 

 
Beslut  

1. Överlåtelser av byggnader och anläggningar i 

Slakthusområdet från S:t Erik Markutveckling AB:s 

dotterbolag Fastighets AB Charkuteristen, Fastighets AB 

Kylrummet, Fastighets AB Tuben, Fastighets AB 

Styckmästaren, Kylfacket Förvaltning AB och Fastighets 

AB Gavia till exploateringsnämnden för en köpeskilling 

om 471,5 mnkr godkänns. 

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik 

Markutveckling AB och dess dotterbolag i uppdrag att 

genomföra överlåtelserna samt teckna erforderliga avtal. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:22 behandlas. Utlåtandet 

gäller överlåtelser av byggnader och anläggningar i 

Slakthusområdet från S:t Erik Markutveckling AB:s dotterbolag 

till exploateringsnämnden. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 

  



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 2 

Sida 10 (23) 

2017-02-13 

 

 

 

§ 14  
Förvärv av byggnader i Slakthusområdet från S:t Erik 
Markutveckling AB (Utl. 2017:23) 
Framställan från exploateringsnämnden 
Dnr 123-1650/2016 

 
Beslut  

1. Exploateringsnämndens förvärv av byggnader och 

anläggningar inom fastigheterna Isterbandet 3, Kylfacket 1 

och 4, Kylrummet 1, Kylhuset 4, Sandstuhagen 3, 

Styckmästaren 1 och 3, Charkuteristen 1 och 7 samt 

Hjälpslaktaren 9 från S:t Erik Markutveckling AB till en 

sammanlagd köpeskilling om 471,5 miljoner kronor 

godkänns.  

2. Exploateringsnämnden medges rätt att teckna erforderliga 

avtal. 

3. Utgifterna för 2017 ska rymmas inom nämndens 

investeringsbudget.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:23 behandlas. Utlåtandet 

gäller förvärv av byggnader i Slakthusområdet från S:t Erik 

Markutveckling AB. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 15  
Försäljning av Stockholm Fatburen 2, del av 
Söderhallarna (Utl. 2017:24) 
Genomförandebeslut 
Dnr 122-2125/2016 

 
Beslut  

Försäljning av Stockholm Fatburen 2 till en köpeskilling om 

380 mnkr till Atrium Ljungberg (Fastighets AB Brogatan) i 

enlighet med bifogat köpekontakt, bilaga 2 till utlåtandet, 

godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:24 behandlas. Utlåtandet 

gäller försäljning av Stockholm Fatburen 2, del av Söderhallarna. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och Björn Ljung. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) och Björn Ljung (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 16  
Nytt Tekniskt nämndhus Söderstaden (Utl. 2017:25) 
Slutrapport 
Dnr 122-2124/2016 
 

Ny lokalisering för nya tekniska nämndhuset 
Inriktningsbeslut 
Dnr 308-2220/2009 

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av kommunallagens regler 

om minoritetsåterremiss och med den motivering som 

anförs i Moderaternas och Liberalernas reservation i 

kommunstyrelsen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:25 behandlas. Utlåtandet 

gäller nytt Tekniskt nämndhus Söder och ny lokalisering för nya 

tekniska nämndhuset. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Björn Ljung, borgarrådet 

Larsson, Sebastian Wiklund, Christina Linderholm, Joel Laurén, 

Martin Hansson, Cecilia Obermüller, Henrik Sjölander, Erik 

Slottner, Mehdi Oguzsoy, Peter Jönsson, Per Ossmer, Peter 

Backlund och borgarrådet Mogert. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) och Per Ossmer (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M), Björn Ljung (L), Christina Linderholm 

(C) och Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen om att ärendet ska återremitteras. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden prövar förslaget om återremiss mot att ärendet ska 

avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 

återremittera ärendet med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Liberalernas reservation i kommunstyrelsen. 
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§ 17  
Om- och tillbyggnad av Tekniska nämndhuset 
Klamparen 7 (Utl. 2017:26) 
Inriktningsbeslut 
Dnr 122-2010/2016 

 
Beslut 

Ärendet återremitteras med stöd av kommunallagens regler 

om minoritetsåterremiss och med den motivering som 

anförs i Moderaternas och Liberalernas reservation i 

kommunstyrelsen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:26 behandlas. Utlåtandet 

gäller om- och tillbyggnad av Tekniska nämndhuset, Klamparen 

7. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog, Björn Ljung, borgarrådet 

Larsson, Sebastian Wiklund, Christina Linderholm, Joel Laurén, 

Martin Hansson, Cecilia Obermüller, Henrik Sjölander, Erik 

Slottner, Mehdi Oguzsoy, Peter Jönsson, Per Ossmer, Peter 

Backlund och borgarrådet Mogert. 

 
Förslag till beslut 

Jan Valeskog (S) och Per Ossmer (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M), Björn Ljung (L), Christina Linderholm 

(C) och Erik Slottner (KD) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Moderaternas och Liberalernas förslag till beslut i 

kommunstyrelsen om att ärendet ska återremitteras. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden prövar förslaget om återremiss mot att ärendet ska 

avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar 

återremittera ärendet med stöd av reglerna om 

minoritetsåterremiss och med den motivering som anförs i 

Moderaternas och Liberalernas reservation i kommunstyrelsen. 
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§ 18  
Uppförande av träningshall för skridsko och bandy på 
Gubbängens IP (Utl. 2017:27) 
Genomförandebeslut 
Dnr 122-2117/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att uppföra en träningshall 

för skridsko och bandy på Gubbängens IP till en 

investeringsutgift om 150,0 mnkr.  

2. Utgifterna för 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2018. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden ska i övrigt beakta 

vad som framgår av utlåtandet.  

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, Centerpartiet 

och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för 

egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:27 behandlas. Utlåtandet 

gäller uppförande av träningshall för skridsko och bandy på 

Gubbängens IP. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Mikael Valier, Anders 

Lindell, Abit Dundar, Per Ossmer, Mehdi Oguzsoy, Bo Sundin, 

Karin Ernlund och Daniel Harc. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) och Per Ossmer (SD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Karin Ernlund (C) och Mikael Valier (KD) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Abit Dundar (L) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 19  
Ny idrottshall på Västberga IP (Utl. 2017:28) 
Genomförandebeslut 
Dnr 122-2116/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att anlägga en ny 

idrottshall på Västberga IP till en investeringsutgift om 

89,0 mnkr.  

2. Utgifterna för 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2018. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden ska i övrigt beakta 

vad som framgår av utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:28 behandlas. Utlåtandet 

gäller ny idrottshall på Västberga IP. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Bo Sundin, Anders 

Lindell, Lisa Palm, Daniel Harc och Mehdi Oguzsoy. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Spårväg City delen Västra Trädgårdsgatan-Hamngatan-
Sergels Torg-Klarabergsgatan (Utl. 2017:29) 
Genomförandebeslut 
Dnr 123-1618/2016 

 
Beslut  

Genomförandeavtal med Storstockholms Lokaltrafik (SL) 

avseende förlängning av Spårväg City delen Västra 

Trädgårdsgatan-Hamngatan-Sergels Torg-Klarabergsgatan i 

enlighet med bilaga till utlåtandet, godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:29 behandlas. Utlåtandet 

gäller Spårväg City delen Västra Trädgårdsgatan-Hamngatan-

Sergels Torg-Klarabergsgatan. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Helldén, Jan Valeskog, Ulla 

Hamilton, Karin Ernlund och Patrik Silverudd. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Helldén (MP), Patrik Silverudd (L) och Karin 

Ernlund (C) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 21  
Grönare Stockholm (Utl. 2017:30) 
Riktlinjer för planering, genomförande och förvaltning av stadens 
parker och naturområden  
Dnr 171-1292/2016 

 
Beslut 

1. Grönare Stockholm, Riktlinjer för planering, 

genomförande och förvaltning av stadens parker och 

naturområden godkänns i enlighet med bilaga 2 till 

utlåtandet.  

2. Stadsbyggnadsnämnden ska särskilt beakta Grönare 

Stockholm, Riktlinjer för planering, genomförande och 

förvaltning av stadens parker och naturområden i arbetet 

med ny översiktsplan.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:30 behandlas. Utlåtandet 

gäller Grönare Stockholm - Riktlinjer för planering, 

genomförande och förvaltning av stadens parker och 

naturområden. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Wanngård, Björn Ljung 

borgarrådet Helldén, Sebastian Wiklund, borgarrådet Luhr, Anna 

Rantala Bonnier, Christina Linderholm, Lorena Delgado, Ewa 

Larsson och Martin Westmont. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Wanngård (S) och Björn Ljung (L) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 22  
Detaljplan för fastigheten Sävlången 2 m.fl. i 
stadsdelen Årsta, Dp 2014-08781-54 (Utl. 2017:31) 
Dnr 120-1983/2016 

 
Beslut  

Detaljplan för fastigheten Sävlången 2 m.fl. i stadsdelen 

Årsta, Dp 2014-08781-54, antas. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Liberalerna, 

Sverigedemokraterna, Centerpartiet och Kristdemokraterna 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:31 behandlas. Utlåtandet 

gäller detaljplan för fastigheten Sävlången 2 m.fl. i stadsdelen 

Årsta. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Mogert och Larsson, Peter 

Backlund, Sebastian Wiklund, Erik Slottner, Christina 

Linderholm, Martin Westmont och Cecilia Obermüller. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Larsson (M), Peter Backlund (L), Christina 

Linderholm (C) och Erik Slottner (KD) föreslår att 

kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas och 

Liberalernas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 23  
Nybyggnad av dubbel idrottshall och 11-spels 
konstgräsplan vid Kämpetorpsskolan (Utl. 2017:32) 
Genomförandebeslut 
Dnr 122-2118/2016 

 
Beslut  

1. Fastighetsnämnden medges rätt att genomföra projekt 

Nybyggnad av dubbel idrottshall och 11-spels 

konstgräsplan vid Kämpetorpsskolan till en 

investeringsutgift om 170,0 mnkr.  

2. Utgifterna för 2017 ska inrymmas inom nämndens 

investeringsbudget. Utgifterna för kommande år behandlas 

i budget för 2018. 

3. Fastighetsnämnden och idrottsnämnden ska i övrigt beakta 

vad som framgår av utlåtandet.  

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna, Sverigedemokraterna, 

Centerpartiet och Kristdemokraterna reserverar sig mot beslutet 

till förmån för egna förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:32 behandlas. Utlåtandet 

gäller nybyggnad av dubbel idrottshall och 11-spels 

konstgräsplan vid Kämpetorpsskolan. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Bjuggren, Mikael Valier, Bo 

Sundin, Daniel Harc, Mehdi Oguzsoy, Martin Westmont och 

Karin Ernlund. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Bjuggren (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Bo Sundin (M), Karin Ernlund (C) och Mikael Valier (KD) 

föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt Moderaternas 

förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Martin Westmont (SD) ansluter sig till Moderaternas förslag till 

beslut i kommunstyrelsen. 
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Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 24  
Rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 9 
§ och rapportering enligt 28 f § lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) samt 4 kap 1 
§ socialtjänstlagen (SoL) kvartal 4 år 2015, kvartal 1 år 
2016 och kvartal 2 år 2016 (Utl. 2017:33) 
Dnr 151-1236/2016, 151-1322/2016, 151-1737/2016 

 
Beslut  

Stadsdelsnämndernas och socialnämndens rapportering av ej 

verkställda gynnande beslut enligt 9 § och rapportering enligt 

28 f § lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 

samt 4 kap 1 § socialtjänstlagen kvartal 4 år 2015, kvartal 1 år 

2016 och kvartal 2 år 2016 godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2017:33 behandlas. Utlåtandet 

gäller rapportering av ej verkställda gynnande beslut enligt 9 § 

och rapportering enligt 28 f § lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) samt 4 kap 1 § socialtjänstlagen (SoL) 

kvartal 4 år 2015, kvartal 1 år 2016 och kvartal 2 år 2016 

 

I debatten yttrar sig Andrea Ström och borgarrådet Lindhagen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 25  
Bordläggning av ärenden 

 
Beslut 

Utlåtande 2016:104, 2016:109 – 2016:111, 2016:114 – 2016:118, 

2016:127 – 2016:132, 2016:139 – 2016:150, 2016:165 – 

2016:169, 2016:176 – 2016:180, 2016:200 – 2016:209, 2016:213 

– 2016:217, 2017:16 – 2017:20 och 2017:34 – 2017:36 

bordläggs. 

 

 

§ 26  
Nya motioner 

 

Under tiden den 31 januari 2017 – 13 februari 2017 väcktes 

följande motioner: 

 

1. Motion (2017:5) av Björn Ljung och Peter Backlund (båda 

L) om att låta stockholmarna bygga ihop Södra Skanstull 

med Gullmarsplan och Hammarby sjöstad 

Dnr 106-298/2017 

2. Motion (2017:6) av Ann-Katrin Åslund (L) om ett 

pilotprojekt med japanska toaletter på vård- och 

omsorgsboenden 

Dnr 106-299/2017 

 

 

 

 Sammanträdet avslutades kl. 22:15. 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 


